
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 25. september 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 409

Finder ministeren det rimeligt, at man i tilfælde, hvor det må skønnes at være yderst rele-

vant for den ansøgende part og for almenheden at få aktindsigt, at man da vægter et esti-

meret ressourceforbrug højere end den almene interesse i at få belyst et alvorligt retssik-

kerhedsmæssigt problem?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpesk@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Bang Henriksen

formand
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